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Abstract (en)
The invention relates to a hand-tool (10) with a hand-grip (20), in particular for cleaning devices, garden implements or the like, whereby the hand-
grip exhibits an essentially cylindrical hollow (21) into which the tool end (11) may be inserted to fix it. The tool/grip combination according to the
invention is essentially characterised in that the hand-grip may be fixed at the end of the tool, by means of a securing element engaging with an
interlocking fit into a recess (12) in the grip wall (13), in such a way that it cannot become displaced. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Stiel (10) mit Handgriff (20) insbesondere für Reinigungsgeräte, Gartengeräte od. dgl., wobei der Handgriff
eine im wesentlichen zylindrische Aushöhlung (21) aufweist, in welche das Stielende (11) zur Festlegung einsteckbar ist. Die erfundene Stiel/Griff-
Kombination zeichnet sich im wesentlichen dadurch aus, daß der Handgriff mittels eines formschlüssig in eine Aussparung (12) der Stielwandung
(13) eingreifenden Sicherungselements verschiebesicher an dem Stielende befestigbar ist. <IMAGE>
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